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Ex. nr . --Ij 

, ... /lI~~ ~ ~~tulen v~n de vergadering 
v~~ehoude~ op vrl Jda g 24.Juli 1959 in de Trêveszaal , aange

A~ ~ · vangen s morgens om t~en uur en I s middags voortgezet 

~, ~ 1/.' Aanwezig: De mini ster-presi dent De Quayen de ministers 
Van Aart s en (bi'j de punten 2a en 2b) 9 Van den 
Be~~h, Cals , Klompé, Korthals, Luns, Marijnen 
(blJ de punte~.2a en 2b), De Pous, Van Rooy, 
Toxopeus en ZlJlstr Af wezig is minister 
Beerman~i~ 

Tevens aanwezig de s taatsse cretari s s en Van den Berge 
{b~j de punten 2 b.;> ~ 3 b7 en (bij punt 2 i) Rool -
vlnk en Schmelz er 
Secre tar is: J . Mi dd elbur g 

~. Ingekomen stukken en mededelingen 

~. Vervulling van vacatures in de Raad van St ate 

De raad verklaar~ zich na een korte bespr eki ng van 
de vervulling van de vacatures-Ru t gers en - Van Angeren ak
koord met de voordracht tot benoeming van de heer M. Ruppert 
tot lid van de Raad van State in de va cature- Rutgers. 

2 b. Nieuwe storting op grootboek woningverbetering 

Minister Zijlstra stelt de vraag of ten aanzi en van 
het grootboek woningverbetering niet van r egeringswege gezegd 
kan worden, dat hangende de totstandkoming van het wetsontwerp 
tot liquidatie van het grootboek hi ero p n t et ver der gestort 
behoeft te worden. Staatssecretaris Van den Berge noemt als 
vorm hiervoor, da t de termijn voor de nieuwe storting uitge
steld wordt. T ~inister Van Aartsen antwoordt, dat de datum 
van 1 augustus voor de storting i n de wet staat . Spreker acht 
het beter zich in deze zaak op een zuiver fo rmeel standpunt 
te stellen. Naa;r aanleiding van vele vragen wat op 1 augustus 
moet worden gedaan zal de directeur van het groo tboek een 
briefje zenden met de mededeling, dat de wet nog bestaat en 
daarmede de verplichting voor de huiseigenaren om het ver
schuldigde te storten. 

NIinister Zijlstra stelt de vraag wanneer het nieu
we wetsontwerp verwacht kan worden. Minister Van Aartsen 
antwoordt, dat dit na half augustus b~ de mi n i sterraad zal 
worden ingediend. 

2 c. Afschaffing van Groningse sta.dsrechten ln de veenkoloniën 

De minister--president heeft een brie f ontvangen 
van gedeputeerde staten en burgeme ester en we t houders van 
Gr oningen, waarin men een audiëntie a anvraagt met de bedoe
ling de wijze van behandeling t e bespreken om de reeds lang 
hangende kwe s tie van de a f s chaff ing v~n de Groningse stads
rechten i n de veenkoloni ën to t een Goed einde te brengen. 
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3 c. Italiaans voorstel inzake politiek-consultatief 
der EEG-landen orgaan 

Mînister Luns deelt mede~ dat de Italiaanse ambas
sadeur een b oods chap heeft overgebracht dat de Franse en 
Italiaanse regeringen zouden hebben besioten te komen tot 
een politiek consultatielichaam voor de EEG-landen met de 
zetel in Parijs. Spreker heeft gezegd, dat de Nederlandse 
~egerin? geen bezwaar heeft tegen politieke integratie met 
lnstelllng van de daartoe benodigde organen~ maar wel tegen 
een politiek consultatielichaam v oor de EEG-landen is. 
Sprek~~ heeft dit pU?~ bij het bezoek van Koning Boudewijn 
met zlJn ambtgenoot Wl gny besproken~ die het met zijn stand
punt eens was. Later is door de Franse ambassadeur gezegd, 
dat men de Italiaanse stap terzake niet zo zwaar moet nemen. 
In Genève heeft s preker Herter en Selwyn Lloyd op de hoogte 
gebracht. De voorzitter van ,de Europese Commi ssie Hallstein 
blijkt zeer geporteerd voor het Italiaanse voorstel, maar 
de Duitse minister Von Brentano is gereserveerd. 

~< j d. Samenstelling 
·Ui tt-a~ , 20 juli 19 59 ~ 

Hoge Autoriteit der KSG (Zie notulen 
punt 3 a) 

m.r. 

tq.Jtj~ /á)",.J~ 
Thlinister Luns deelt mede, dat de Italiaanse rege

ring overweegt in plaats van haar kandidaat Malvestiti een 
functionaris van Buitenlandse Zaken(FolchD kandidaat te 
stellen voor het presidentschap van de Hoge Autoriteit . 
Het is echter gebleken, dat deze nieuwe kandidaat b ij ver
schillende regeringen op nog meer tegenstand stuit dan 
eerstgenoemde. De Duitse regering zal voor de vacature
Blücher, nadat Westrick zich teruggetrokken h eeft? thans 
geen nieuwe kandidaat stellen. 

De minister-presid~~ heeft vern omen, dat Spieren
burg een herbenoeming als i id van de Hoge Autoriteit zal 
aanvaarden als hij eerste vice-president blijft, met dien 
verstande dat hij (evenals de andere zittende leden van de 
Hoge Autoriteit) een voorbehoud heeft gemaakt eerst te 
willen zien hoe de nieuwe samenstelling van de Hoge Autori
tei t zal ui tvallen. Dit laatste lijkt SlJreker volkomen 
redelijk. 

Minister Klompé stelt de vraag of de raad ~an mi
nisters van de KSG niet in gebreke blijft als de DUltse 
en Franse regering niet een kandidaat voor hun tweede lid 
in de Ho,O"e Autori tei t stellen. Minister Luns antwoordt, dat 
een herb~noeming van de Hoge Autoriteit wel dringend is~ 
maar dat hij niet kan voorkomen, dat de betrokken.reger~ngen 
niet voor alle vacatures kandidaten stellen ; overlgens lS 
negen leden het maximum-aantal voor de Hoge Autoriteit. 
Deze zal dus ook minder leden kunnen bevatten . 

Ninister Klompé verzoekt na te gaa~ in h?everre 
het KSG-verdrag het mogelijk maakt deregerlnge~ ln ge~re~e 
te stellen, als zij geen kandidaten ~.roor de Hoge Autorl tel.. t 
voordragen. Als dit niet mogelijk is, is het enige dat de 
parlementsleden hierover in beweging komen. 

3 o. ~elgisch-Congo ••• 


